
 

 

1 

 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE L'AJUNTAMENT EL DIA 25 
DE NOVEMBRE DE 2021 
 
Vacarisses, a 25 de novembre de 2021, essent les 19:00 hores del dia de la data i prèvia 
convocatòria realitzada a l'efecte, es reuneixen en sessió ordinària, els components del Consell 
Plenari Municipal, a la Sala de l'Ajuntament destinada a l'efecte, amb l'objecte de tractar i donar 
compliment als assumptes compresos a l'ordre del dia. 

 
Presideix     
                                          
Antoni Masana i Ubach, l’alcalde  
   
Regidors 
 
Olga Serra i Luque 
Pere Casas i Ardanaz 
Albert Salamé i Sabater 
Júlia Carbó i Ballbé 
Paola Moral Ramírez 
Josep Maria Gibert i Castellet 
Salvador Boada i Guàrdia  
María Moreno Martínez 
Pedro Roque Serna González 
Maria Clara Fuster Ramón 
Estefanía Muñoz Ramírez 
 
Excusa la seva absència Concepción Miranda Lora. 
 
 
Assistits pel secretari Joan Amengual i Tomé, qui dona fe de l'acte. 
 
Oberta la sessió és declarada  pública per la Presidència , i en virtut del Decret de l’Alcaldia 
núm. 332/2021, de 19 de novembre de 2021, a celebrar amb presència de públic, però amb 
control  d’aforament, màxim 14 persones, i cita prèvia sol·licitada a Alcaldia, per tal continuar 
contribuint a evitar el risc de contagi per la COVID-19, encara que sigui mínim, i alhora se’n farà  
la retransmissió  en directe. 

 
O R D R E     D E L      D I A 

 
1.- PART RESOLUTÒRIA.- 
 
1.1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA EL DIA 28 
D’OCTUBRE DE 2021. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 

 Cs MOVEM  V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X  X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       
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1.2.- PROPOSTA DE LA REGIDORA DE POLÍTIQUES DE GÈNERE, PER L’APROVACIÓ 
DEL I PLA INTERN D’IGUALTAT 2022- 2024 DE L’AJUNTAMENT DE VACARISSES.- 

A les darreres dècades, el reconeixement de la igualtat de dones i homes davant de la llei, la 
prohibició de la discriminació, directa o indirecta, per raó de sexe; i el foment de la igualtat 
d’oportunitats entre dones i homes han estat regulats en les normatives internacional, 
comunitària, estatal i autonòmica, convertint-se un eines fonamentals per combatre i per la 
seva erradicació. 

Treballar per la igualtat real i efectiva en el si d'una organització, amb la implicació i voluntat 
amb les que s’aborda des de l’Ajuntament de Vacarisses, és un procés col·lectiu d'anàlisi i 
revisió interna dels sistemes de creences, organització i funcionament, i de les relacions 
personals en el seu sí; és un procés doncs, que condueix a una major consciència i 
sensibilització, i a una millora del benestar de les persones i les relacions de les persones que 
formen part del consistori. Només d’aquesta manera, vetllant i posant les mesures necessàries 
per avançar cap a la igualtat i el benestar interns, l’Ajuntament podrà treballar de manera 
coherent i efectiva en les seves accions i programes per a la igualtat de gènere, LGBTIQ+ i el 
feminisme. 

A partir de la Llei orgànica 3/2007, de 22 de març, per a la igualtat efectiva de dones i homes 
(en endavant LOIEMH), la Llei 17/2015, del 21 de juliol, d'igualtat efectiva de dones i homes (en 
endavant LIEDH) i el Decret Legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel que s’aprova el text refós de 
la Llei de l’estatut bàsic de l’empleat públic (en endavant EBEP), s’obliga a les administracions 
públiques a respectar la igualtat de tracte i d'oportunitats en l'àmbit laboral i, per tant, a adoptar 
mesures dirigides a evitar qualsevol tipus de discriminació laboral entre dones i homes.  

Aquest Pla pretén establir el marc d’actuació de l’Ajuntament de Vacarisses en relació a 
l’assoliment de la igualtat efectiva entre dones i homes, millorant la conjuntura en la que es 
troben les dones a partir de donar resposta a les desigualtats i discriminacions detectades a la 
diagnosi. 

L’elaboració del Pla ha anat a càrrec de l’entitat Esberla SCCL, qui en data 29 d’octubre de 
2021 a fet lliurament del document, mitjançant instància electrònica amb registre d’entrada GE-
008406/2021. 

En el document del I Pla Intern d’Igualtat 2022-2024, queda palès que els òrgans de govern 
local subscriuen com a reflex de la seva voluntat política en el marc de les competències que 
les lleis atribueixen a les administracions locals. 

Aquest document és fruit del consens entre l’organització i la representació sindical, i vol 
constituir un mecanisme adreçat a garantir un funcionament intern basat en la igualtat 
d’oportunitats, i propiciar comportaments i maneres de fer basats en el respecte mutu entre 
dones i homes en tots els àmbits. 

Atès que la Comissió Informativa de Servei a les Persones, reunida en sessió ordinària el dia 
17 de novembre de 2021, va dictaminar , al Ple de la Corporació proposo l’adopció del següent 

A C O R D  

PRIMER.-  Aprovar el I Pla Intern d’Igualtat 2022-2024, el qual ha de servir de marc de 
referència en quant a l'equitat de gènere en l’organització interna de l’Ajuntament i, d'aquesta 
manera, contribuir a la igualtat real i efectiva de la societat en general. 
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SEGON.- Comunicar aquest acord a la Gerència de Serveis de Benestar Social de la Diputació 
de Barcelona i al Consell Comarcal del Vallès Occidental. 

 

Pren la paraula la Sra. Carbó qui explica que, com ja saben, l’equip de govern fa temps que va 
prendre el compromís de treballar per la igualtat i l’equitat de gènere desenvolupant activitats 
de sensibilització, prevenció i intervenció en relació al gènere i a les violències masclistes, 
doncs creuen que per assolir-ho amb èxit l’administració pública ha de ser un exemple a seguir, 
ser referent en aquest àmbit i assumir la responsabilitat cap a l’entorn social, econòmic i físic 
del municipi i tenint també en compte les persones que dia rere dia treballen als ens locals. Es 
per això que s’ha realitzat el primer pla intern d’igualtat de l’ajuntament que pretén establir un 
marc d’actuació entre els anys 2022 i 2024 en igualtat de gènere. Ells objectius principals del 
Pla són incorporar de manera transversal el principi d’igualtat de gènere en l’organització 
interna i enfortir la credibilitat i el compromís de l’Ajuntament en les polítiques de gènere, 
donant coherència entre el discurs i la pràctica interna. 

Per acabar diu que els han presentat la proposta d’aquest pla intern i pregunta si algú té algun 
dubte. 

Intervé la Sra. Muñoz per dir que troben molt bé totes aquestes iniciatives i per tant hi votaran a 
favor. 

La Sra. Fuster diu que celebren l’elaboració d’aquest pla intern d’igualtat doncs entenen que les 
polítiques d’igualtat s’han d’aplicar al dia a dia en el propi ajuntament que és qui ha de donar 
exemple. Diu que s’han llegit el pla d’igualtat i troben que s’ha fet una bona diagnosi, destaca 
els aspectes a millorar en temes de segregació en diferents àrees, en que hi ha més dones 
amb contractes d’interinatge respecte indefinits,  que pot comportar menys estabilitat laboral, 
també la bretxa salarial detectada que augmenta amb els complements salarials i les hores 
extraordinàries o els trams retributius més baixos ocupats majoritàriament per dones, etcètera. 
Segueix dient que també cal millorar aspectes com l’organització del temps i conciliació familiar, 
poca flexibilitat horària, percepció de sobrecàrrega sobretot amb les substitucions ... i, per tant, 
és moment d’emprendre les accions a acomplir per tal que aquest pla no es quedi sobre la 
taula sinó que s’hi treballi seriosament. Per acabar diu que hi votaran a favor. 

El Sr. Serna diu que Veïns per Vacarisses està totalment a favor de la igualtat de gènere i ,per 
tant, estan a favor d’aquest pla i de la seva aprovació, esperant que doni una empenta prou 
important per tal que s’aconsegueixi la igualtat el més aviat possible. 

El Sr. Gibert diu que ells ja havien demanat en varies ocasions que es fes l’aprovació d’aquest 
pla d’igualtat i per fi s’ha tirat endavant, el que troben molt positiu, igual que han comentat la 
resta de companys. Diu que el pla està ben elaborat i ara toca fer-lo complir, que no es quedi al 
calaix, sinó que sigui una eina eficaç per arribar a la igualtat entre homes i dones. 

Intervé la Sra. Carbó per dir que, evidentment, quan es fan plans fa por que es quedin a un 
calaix,  però els informa que s’ha creat una comissió de treball d’aquest pla que ja ha participat 
en la elaboració i ara començaran a treballar en un cronograma d’accions que sigui adequat a 
la nostra realitat, i explica que la comissió es reuneix bastant sovint i està feta expressament 
per tal que el pla no es quedi sobre de la taula. 

 

El Sr. Alcalde afegeix que aquests aspectes també es tindran en compte en la valoració dels 
llocs de treball que s’està fent. 

 

Es sotmet a votació i queda aprovada per unanimitat. 
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 Cs MOVEM  V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X  X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 

 

1.3.- PROPOSTA DEL REGIDOR D’URBANISME, D’APROVACIÓ DEFINITIVA DE L’ESTUDI 
DE DETALL C/MANRESA, 40.- 

Vist que la Junta de Govern Local de l’Ajuntament de Vacarisses, en sessió ordinària del dia 12 
de juliol de 2021 va aprovar inicialment l’Estudi de Detall presentat pel Sr. Joan Jornet Marsal, 
per a l’agrupació de 9 habitatges al carrer de Manresa número 40 de Vacarisses. 

Vist que l’esmentat acord fou sotmès a informació pública mitjançant anunci publicat al BOPB 
de data 30/07/2021, al diari Ara de data 22/07/2021 i al tauler d’anuncis de l’Ajuntament, i fou 
practicada notificació individualitzada a un interessat, per tal de poder formular al·legacions. 

Atès que durant el termini d’informació pública no ha estat presentada cap al·legació. 

Atès que la Comissió Informativa de Serveis Territorials, reunida en sessió ordinària el dia 20 
d’octubre de 2021, va dictaminar. 

De conformitat amb la normativa específica de règim local, l’article 123.1.i) de la Llei 7/1985, de 
2 d’abril, de Bases de Règim Local (LBRL), atribueix la competència per a “L’aprovació inicial 
del planejament general i l’aprovació que posa fi a la tramitació municipal dels plans i altres 
instruments d’ordenació previstos en la legislació urbanística” al Ple de l’Ajuntament. En virtut 
d’això, proposo al Ple de la corporació l’adopció dels següents 

ACORDS 

PRIMER.- Aprovar definitivament l’Estudi de Detall presentat pel Sr. Joan Jornet Marsal, per a 
l’agrupació de 9 habitatges al carrer de Manresa número 40 de Vacarisses. 

SEGON.- Trametre un exemplar de l’esmentat Estudi de Detall i còpia de l’expedient a la 
Comissió Territorial d’Urbanisme de l’Arc Metropolità de Barcelona. 

TERCER.- Publicar el present acord d’aprovació definitiva de l’Estudi de Detall al Butlletí Oficial 
de la Província de Barcelona. 

QUART.- Notificar el present acord als interessats. 

 

El Sr. Casas explica que, un cop fets els aclariments oportuns a la darrera comissió informativa, 
tornen a passar a la proposta a aprovació. 

El Sr. Serna diu que es reafirmen en la seva abstenció per mateixos motius que van donar en 
el darrer ple, doncs no els agradaria que Vacarisses es massifiqués més del que ja ho està. 
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Pren la paraula el Sr. Boada qui agraeix els aclariments que els van fer i el fet de deixar la 
proposta sobre de la taula en el darrer ple. 

Es sotmet a votació i s’aprova amb el següent resultat: 

 
 Cs MOVEM  V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR  X   X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS X   X   

  

1.4.- PROPOSTA DE L'ALCALDIA D'ELECCIÓ DE JUTGE DE PAU.-  

Atès que en data 1 de febrer de 2022  fineix el termini de quatre anys pel qual fou nomenat el 
Jutge de Pau de Vacarisses, per l’Alcaldia es dictà providència, en data 13 de setembre de 2021, 
per tal que es procedís a iniciar els tràmits per a proposar la persona a desenvolupar aquest  
càrrec . 
 
Atès que en compliment de l'article 5.1 del Reglament 3/1995, de 7 de juny, dels Jutges de Pau, la 
vacant ha estat anunciada mitjançant anunci de convocatòria pública, al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona del dia 30 de setembre de 2021, i al tauler d'anuncis de la pàgina Web 
municipal i a l’eTauler el 21 de setembre de 2021,  al tauler d’edictes del Jutjat de Pau el dia 23 de 
setembre de 2021,  i al del Jutjat Degà de Terrassa el 29 de setembre de 2021, on s'ha fet saber 
aquesta circumstància a la població, per tal que qui ho desitgi i reuneixi les condicions precises, 
pugui sol·licitar l'elecció de l'Ajuntament.  
 
Vist que han estat presentades 2 sol·licituds d’aspirants a l’elecció pel càrrec de Jutge de Pau, una 
d’elles va desistir. 
 
Atès que de conformitat amb el disposat a l'article 101.2 de la Llei Orgànica del Poder Judicial 
correspon al Ple de l'Ajuntament elegir la persona per a ser nomenada Jutge/ssa de Pau d'aquest 
municipi, amb el vot favorable de la majoria absoluta dels seus membres, entre les persones que 
reunint  les condicions legals així ho sol·licitin. 
 
Atès que l’única sol·licitud ha estat formulada pel senyor Joan Carles Cirera Izquierdo, actual Jutge 
de Pau, qui reuneix el requisits exigits a l’article 102 de la Llei Orgànica del Poder Judicial,  té 
experiència en el càrrec, l’ha estat exercint satisfactòriament, té arrelament al municipi i per tot això 
és coneixedor del medi social, condicions que fan apreciar la seva idoneïtat per a proposar-lo per 
al càrrec. 
 
Vist que l’article 6 del Reglament 3/1995, atribueix la competència de l’elecció al Ple de la 
Corporació, amb el vot favorable de la majoria absoluta dels seus membres. 
 
Vist el què disposa l’article 7 i següents del Reglament 3/1995. 
 
Atès que la Comissió Informativa de Règim Interior, reunida el dia 17 de novembre de 2021,  va 
dictaminar, al Ple de l'Ajuntament proposo l'adopció del següent 
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 A C O R D 
 
PRIMER.- Elegir el Sr. JOAN CARLES CIRERA IZQUIERDO per al càrrec de  Jutge de Pau titular 
del Jutjat de Pau de Vacarisses. 
 
SEGON.-  Comunicar aquest acord al Jutjat de Pau de Vacarisses, al Jutge Degà de Terrassa per 
tal que ho elevi a la Sala de Govern del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya a fi i efecte que 
lliuri el corresponent nomenament, ordeni la publicació del nomenat al Butlletí Oficial de la 
Província de Barcelona i ho comuniqui al Consell General del Poder Judicial i al Jutjat Degà de 
Terrassa. 
 
El Sr. Alcalde informa que només es va presentar una persona, el Sr. Joan Carles Cirera 
Izquierdo, que ja és l’actual jutge de pau i, per tant, la proposta és que ho segueixi sent.  
 
Pren la paraula el Sr. Serna per dir que estan a favor de l’elecció del mateix jutge de pau, doncs 
els ha demostrat any rere any la seva eficàcia, dedicació i tracte personal. 
 
El Sr. Gibert diu que al Sr. Cirera ja el coneixen, saben que és una persona seriosa que no ha 
portat problemes entre el veïnat i, per tant, hi votaran a favor. 
 
El Sr. Alcalde corrobora que es tracta de la persona adequada i poden estar ben tranquils. 
 
Es sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
 

 Cs MOVEM  V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR X X  X X X 

EN CONTRA       

ABSTENCIONS       

 
 
 
 
1.5.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS MITJANÇANT 
TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT.- 
 
Considerant que, de conformitat amb allò establert als articles 34 i 40.1 del Reial Decret 
500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI de la Llei 39/1988, de 
28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de Pressupostos, l’estat de 
despeses del Pressupost de les Entitats Locals pot modificar-se, entre altres causes, per 
transferència de crèdits, que consisteix en modificar el Pressupost de despeses sense alterar la 
quantia total del mateix, imputant l’import total o parcial d’un crèdit a altres aplicacions 
pressupostàries amb diferent vinculació jurídica. 

Considerant que els articles 179.1 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals -TRLRHL-, i 40.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI de la Llei 
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de Pressupostos 
estableixen que les Entitats Locals regularan a les Bases d’Execució del Pressupost el règim 
de transferències establertes, en cada cas, l’òrgan competent per autoritzar-les. 
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Considerant que de conformitat amb allò previst a la Base nº 10.2  d’Execució del Pressupost 
municipal correspon al Ple de la Corporació aprovar les transferències de crèdits amb diferent 
vinculació jurídica. 

Considerant que les transferències proposades respecten allò exigit als articles 180 del Reial 
Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de 
las Hisendes Locals -TRLRHL-, i 41 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es 
desenvolupa el Capítol I del Títol VI de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals, en matèria de Pressupostos. 

Considerant que s’ha incorporat a l’expedient l’informe de compliment d’objectiu d’estabilitat 
pressupostària exigit per l’article 16.2 del Reial Decret 1463/2007, de 2 de novembre, pel qual 
s’aprova el reglament de desenvolupament de la Llei 18/2001, de 12 de desembre, d’Estabilitat 
Pressupostària, en la seva aplicació a les entitats locals. 

Per tot això, i en virtut d’allò disposat a la Base d’Execució del Pressupost municipal nº 10.2 en 
concordança amb els articles 179.1 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual 
s’aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals –TRLRHL-, 40.2 del Reial 
Decret 500/1990, de 20 d’abril, pel qual es desenvolupa el Capítol I del Títol VI de la Llei 
39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de Pressupostos. 

Resultant que s'ha emès informe per la Secretaria Municipal. 
 
En virtut del que s'ha exposat, previ dictamen de la Comissió Informativa de Règim Interior, 
reunida en sessió ordinària del dia 17 de novembre de 2021, al Ple de l’Ajuntament proposo 
l’adopció del següent 

ACORD 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment l'expedient de modificació de crèdits mitjançant transferències de 
crèdit amb el següent desglossament: 
 

PROG. ECONOM. DESCRIPCIÓ Crèdits Inicials 
Mod. que es 
proposa Crèdits finals 

132 12 Retribucions de personal funcionari 568.077,43 25.580,00 593.657,43 

151 12 Retribucions de personal funcionari  45.888,95 4.500,00 50.388,95 

161 12 Retribucions de personal funcionari  124.512,06 14.033,00 138.545,06 

323 12 Retribucions de personal funcionari  65.909,90 47.236,00 113.145,90 

341 12 Retribucions de personal funcionari  34.867,52 2.197,00 37.064,52 

342 13 Retribucions de personal laboral 89.575,90 9.174,00 98.749,90 

920 12 Retribucions de funcionaris 444.075,85 48.280,00 492.355,85 

323 227 Treballs realitzats per altres empreses i professional 276.674,22 25.000,00 301.674,22 

334 227 Treballs realitzats per altres empreses i professional 20.360,12 12.500,00 32.860,12 

920 222 Treballs realitzats per altres empreses i professional 34.768,16 4.300,00 39.068,16 

TOTAL     1.704.710,11 192.800,00 1.897.510,11 

 

BAIXES 

PROG. ECONOM. DESCRIPCIÓ Crèdits Inicials 
Mod. que es 
proposa Crèdits finals 

920 500 Dotació al fons de contingència 192.800,00 192.800,00 0,00 
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SEGON.- Comunicar el present acord a la Intervenció municipal, a l’efecte oportú. 

 

El Sr. Alcalde explica que en comissions informatives els van explicar la proposta, però com 
que els van demanar uns aclariments, des d’Intervenció es va fer un informe que els van fer 
arribar a tots. 

Pren la paraula la Sra. Muñoz qui diu que han tingut dificultats serioses per entendre el 
document, fins al punt que no l’han entès. Explica que la primera part on parla de les partides 
que han estat augmentades està molt bé, però la part dels números no l’han entès. Per tant no 
la poden votar a favor. Afegeix que agrairien que ho fessin més senzill. 

El Sr. Alcalde diu que ell ja va explicar que, bàsicament ,era per previsió d’augments de sous 
de Policia i mestres de l’escola bressol i va demanar l’informe, però és cert que l’informe és 
farregós d’entendre,  però s’haurien de quedar amb l’explicació, és a dir,  a on aniran destinats 
aquests diners,  que és bàsicament Policia, Educació, Serveis Territorials, Brigada i Esports. 

La Sra. Fuster diu que es sumen al que ha dit la regidora de Ciutadans,  doncs no saben si és 
perquè tenen algun problema de comprensió lectora però, en qualsevol cas, la informació a 
comissions informatives no la van rebre de manera suficient i, després de demanar aclariments, 
els envien un informe de la Interventora amb el que tampoc els queda clar en absolut com 
queden destinats els 192.000 €. Diu que l’encapçalament del document és comprensible, diu 
que la modificació és fa per a la cobertura de les situacions de baixa derivades de la pandèmia 
i s’especifiquen les diferents àrees que s’han vist afectades, però a continuació hi ha un 
llançament de números que ningú és capaç d’entendre degudament, quan hagués estat tan 
fàcil com explicar, per exemple, que si per Policia tenien pressupostats tants diners i han hagut 
d’atendre una situació de baixes de tant personal, que ha fet excedir el pressupost en tants 
diners, .... i així fer una comparativa àrea per àrea, de manera que es pogués entendre, 
sobretot amb un import tant important. 

El Sr. Alcalde respon que ell va fer l’explicació per sobre dient que el fons de contingència es 
va aprovar per tot això que han dit, hores de Policia, neteja i tot allò que el Covid ha 
incrementat. Explica que havien d’agafar punt per punt per entendre què hi havia destinat i 
quan ha pujat de més, i això és feina, però com ja els ha dit altres vegades també es 
responsabilitat seva agafar el telèfon i trucar a la interventora, doncs està molt bé venir al ple a 
criticar-ho tot però ni han agafat un telèfon, ni han preguntat a ningú, ni han fet res. 

Segueix dient que a ell mateix també li passa, hi moltes coses que no entén i el que fa és 
preguntar. Per tant, reitera que tenen a tota la casa a la seva disposició ,com a regidors de 
l’ajuntament que son i cobren per això. 

La Sra. Fuster diu que el que ells demanen és informació, doncs poden venir amb la 
interventora però la obligació del Sr. Alcalde en concret, com a regidor de la matèria a més a 
més d’alcalde, és explicar-ho degudament a les comissions informatives o amb un informe que 
pugui fer la interventora,  però no com aquest que ningú el pot entendre,  i adreçant-se a l’equip 
de govern els pregunta si ells ho han entès i els hi diu que no els pot fer caure el pes de la 
responsabilitat a ells quan l’obligació és seva,  i si es volen portar els números clars s’ha 
d’explicar d’una manera clara. 

El Sr. Alcalde aclareix que ell no és regidor d’Hisenda i, adreçant-se a la Sra. Fuster, li diu que 
amb els anys que porta ella a l’ajuntament ja sap que l’alcalde no és regidor,  sinó que delega 
algunes competències però d’altres no. 
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El Sr. Alcalde torna a dir que ja ho van explicar per sobre, que es tracta bàsicament de temes 
de Policia, neteja, escoles bressol.... i tot allò pel que es va fer el fons de contingència i ,quan 
han demanat l’aclariment intervenció, els ha fet aquest informe. 

Intervé el Sr. Serna per dir que s’afegeixen a Ciutadans i Movem doncs, tampoc ho han entès, 
però a més diu que volen fer una critica política doncs es tracta de la legislatura en que més 
modificacions de crèdit s’estan fent, creuen que aquesta és la quarta vegada, el que troben una 
falta de respecte cap als ciutadans,  doncs fent el que estan fent no caldria aprovar 
pressupostos per poder governar. 

El Sr. Alcalde respon que si es va fer un fons de contingència precisament va ser per això i li 
pregunta al Sr. Serna què vol que facin ara amb el fons de contingència. Explica que si hi va 
haver un romanent ara hauran de fer una modificació de crèdit, no es pot fer d’una altra 
manera. A més diu que sempre n’hi havia més de modificacions de crèdit i aquesta ja l’han fet 
molt més amplia enlloc de fer-la més fraccionada. Torna a dir que, precisament,  aquest fons de 
contingència estava fet per això, per aquelles partides que es preveia que es podrien quedar 
coixes en funció de l’evolució de la pandèmia i, evidentment, ara han d’aplicar aquest fons de 
contingència fent una modificació de crèdit. 

El Sr. Serna respon que el que ell té clar és que no s’han de fer tantes modificacions sinó que 
les coses s’han de preveure a l’inici del pressupost, que per això està. 

El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Serna com vol que incorporin el fons de contingència sinó és fent 
una modificació. 

El Sr. Serna respon que és el Sr. Alcalde qui governa, que ell només diu el que no li agrada. 

Intervé el Sr. Boada per dir que el que ell ha entès de les modificacions és que dels 190.000 € 
gairebé 150.000 se’n van a personal, però el que no queda clar és si això els afectarà al 
pressupost de l’any vinent, doncs aquests canvis als quadrants dels torns de la Policia, per 
exemple, els poden seguir afectant. Diu que ell, per la seva experiència, probablement ha entès 
l’informe millor que els companys de l’oposició, però de totes maneres creu que els ho haurien 
d’explicar. Afegeix que ja saben que les baixes ningú les pot preveure ,però sí que hi ha altres 
coses que poden afectar-los, com el tema de la Policia i de la neteja. Per acabar diu que troba 
exagerat els 150.000 € per baixes, per molt que hagin tingut contingències, i de tot això és del 
que políticament els interessa més estar informats. Per acabar diu que s’abstenen. 

El Sr. Alcalde explica que amb la Policia, pel tema de la pandèmia, es va passar d’un Q5 a un 
Q2, després es va tornar al Q5, i ara estan amb un Q2, per tant no els hauria d’afectar perquè 
al gener en teoria tornen al Q5. Explica que entremig de tot això, amb temes de baixes i 
vacances que es devien, el que s’ha fet és fer net fins a desembre, per poder començar al 
gener amb un Q5 sense les persones interines que han agafat perquè es poguessin fer totes 
les vacances. Segueix dient que aquests canvis ja els els van explicar i que responen a fer 
grups bombolla entre els treballadors enlloc d’anar rotant. Pel que fa a l’escola bressol explica 
que, com el Sr. Boada ja sap, hi ha moltíssimes baixes, n’hi ha hagut de llargues , i això és el 
que els ha comportat. En relació a la brigada diu que hi ha una persona més. 

Per acabar el Sr. Alcalde diu que els van fer l’explicació pertinent i quan els van demanar 
aclariments van demanar l’informe,  i que pot estar d’acord en que costa d’entendre. 

La Sra. Fuster li diu al Sr. Alcalde que a la web de l’ajuntament apareix com a regidor 
d’Hisenda. 

El Sr. Alcalde respon que si és així està equivocat. Explica que quan hi ha votacions,  qui surt 
escollit com a alcalde té totes les competències i el que fa és delegar-les. Aquelles que no 
delega son les competències que li queden a l’alcalde,  però l’alcalde no és el regidor. 
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La Sra. Fuster demana que es corregeixi això a la web. 

El Sr. Alcalde respon que ja ho faran. 

El Sr. Serna pregunta si el Q2 és el 7 x 7. 

El Sr. Alcalde respon que el Q2 és en parelles amb els diferents torns, en canvi amb el Q5 es 
va variant i és el que es va considerar que no s’havia de fer per evitar quedar-se sense Policia 
en cas d’algun positiu en Covid. 

El Sr. Boada pregunta com funcionen aquests quadrants de la Policia. 

El Sr. Alcalde respon que els quadrants son difícils d’entendre perquè en tenen molts de 
diferents. 

El Sr. Boada pregunta si el 7x7 no existeix. 

El Sr. Alcalde respon que el 7 x 7 voldria dir un torn de 7 dies de treball i 7 de festa per parelles, 
és a dir,  un Q2 7 x 7. 

Es sotmet a votació i s’aprova amb el seguent resultat: 

 

 Cs MOVEM  V x V U.I.PV. ERC 

A FAVOR      X 

EN CONTRA    X   

ABSTENCIONS      X X   X  

 

 
2.- SOBREVINGUTS. 
 
No n’hi ha. 
 
 
3.- PART DE CONTROL I SEGUIMENT DE LA GESTIÓ CORPORATIVA.- 
 
3.1.-DONAR COMPTE DE LES ACTES DE LES SESSIONS CELEBRADES PER LA JUNTA 
DE GOVERN LOCAL EL DIA 26 D’OCTUBRE DE 2021, I  EL 3, 11 I 15 DE NOVEMBRE DE 
2021.- 
 
Es dona compte de les actes de les sessions relacionades de les quals s’ha fet entrega de la 
minuta corresponent. 
 
3.2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS DES DE LA CELEBRACIÓ DE L’ÚLTIMA 
SESSIÓ ORDINÀRIA (Alcaldia, del 285/2021, de 27/10/2021, al 332/2021, de 19/11/2021), 
(Medi Ambient i Responsabilitat amb l’Entorn, del 45/2021, de 08/11/2021, al 46/2021, de 
17/111/2021), (Obres i Serveis, del 61/2021, de 03/11/2021, al 63/2021, de 16/11/2021), 
(Sanitat, Tinença Responsable i Benestar Animal, del 25/2021, de 16/11/2021, al 26/2021, de 
17/11/2021), (Urbanisme, del 229/2021, de 20/10/2021, al 252/2021, de 17/11/2021), (Turisme, 
Comerç i Consum, del 5/2021, de 12/11/2021, al 6/2021, de 12/11/2021), (Acció Social, del 
69/2021, de 4/11/2021, al 74/2021, de 10/11/2021), (Innovació, Comunicació I Eficiència 
Energètica, el 11/2021, de 25/10/2021).- 
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Es dona compte dels decrets relacionats. 
 
 
3.3.- DONAR COMPTE DEL NOMENAMENT DE PERSONAL FUNCIONARI I DE LA 
CONTRACTACIÓ DE PERSONAL LABORAL.- 
 
 
3.4.- DONAR COMPTE DE DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 332/2021, DE 19 DE 
NOVEMBRE, DE CELEBRACIÓ DELS PLENS AMB PRESÈNCIA DE PÚBLIC.- 

 

Atesa la situació de la pandèmia COVID-19, per Decret de l’Alcaldia núm. 272/2021, de 15 
d’octubre, es va resoldre que la celebració dels òrgans col·legiats d’aquest Ajuntament (Plens, 
Juntes de Portaveus, Comissions Informatives  i Juntes de Govern Local,  es realitzessin 
presencialment. 

Tanmateix, en unitat d’acte, es va disposar que, per tal de seguir contribuint a evitar el risc de 
contagi per la COVID-19,  amb mesures com el distanciament social,  la celebració dels Plens 
es realitzessin sense la presència de  públic, i amb l’objecte de garantir el caràcter de públic de 
les sessions plenàries, llevat les excepcionalitats que preveu la Llei , se’n fes la retransmissió  
en directe. 

Ara que les restriccions sanitàries permeten la tornada a una certa normalitat, entenc que és el 
moment de permetre l’accés de públic a les sessions plenàries, però per tal d’evitar 
concentracions seria adequat fer un control d’aforament, aplicant limitacions d’accés. 

L’assistència del públic amb l’aforament total haurà d’esperar encara per evitar aglomeracions 
a la Sala de Plens. 

Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que legalment tinc conferides per l'article 
21.1.c) de la Llei 7/1985,  reguladora de les bases del règim local 

                                                                    RESOLC 

PRIMER.- Que la celebració dels Plens es realitzin amb la presència de públic, però amb 
control  d’aforament, màxim 14 persones, i cita prèvia sol·licitada a Alcaldia, per tal continuar 
contribuint a evitar el risc de contagi per la COVID-19, encara que sigui mínim, i alhora se’n faci  
la retransmissió  en directe. 

SEGON.-  Comunicar la present resolució a tots el membres de la corporació . 

 
4.- INFORMES PRESIDÈNCIA. 
 
 
El Sr. Alcalde dona les dades de l’atur, que ha baixat en 17 persones i s’ha situat en el 9,1 %, 
1,7 punts per sota del Vallès Occidental, per tant diu que son ja tres o quatre mesos seguits de 
baixada de les persones aturades. 
 
Respecte les queixes sobre l’abocador en porten en total 950 des de que van començar, el mes 
d’octubre en va haver 9 i al novembre fins el dia 21 n’hi ha hagut 3. 
 
En relació a les tones que han entrat a l’abocador des de l’1 de setembre fins aquest passat 
dilluns son 172.878,38 tones. 
 
Per altra banda informa que a la licitació del Casal de Cultura només s’ha presentat una oferta 
i, per tant, és la que ha guanyat i suposa que cap al gener es tornarà a obrir. 
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4.1.- MANIFEST 25N. DIA INTERNACIONAL PER A L’ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA 
VERS LES DONES 2021.- 
 
La Sra. Carbó llegeix el manifest del 25 N amb el següent contingut: 
 
 
Avui 25 de Novembre de 2021, commemorem el Dia internacional per l’eliminació de la 
violència vers les dones i volem que totes les accions i actes que es generen al voltant 
d’aquesta data s’estenguin a tots els dies de l’any, perquè el feminisme és igualtat, és inclusió i 
és lluita els 365 dies de l’any. 

En un món cada cop més accelerat i canviant hi ha estructures que es resisteixen, com són les 
causes que generen tots els tipus, formes i àmbits de les violències masclistes. Hi ha formes 
que evolucionen i altres que sorgeixen o es reconeixen, com així ha succeït amb la reforma 
17/2020 de 22 de desembre que modifica i amplia la llei 5/2008 del 24 d’abril, de dret de les 
dones a l’erradicació de les violències masclistes. 

Aquesta reforma introdueix noves formes de violència i nous àmbits com són: 

La violència obstètrica i la vulneració de drets sexuals i reproductius, que es defineix com 
aquella que s’exerceix amb l’objectiu d’impedir o dificultar l’accés a una informació veraç, 
necessària per a la presa de decisions autònomes i informades.  

La violència de segon ordre que consisteix en la violència física o psicològica, les represàlies, 
les humiliacions i la persecució exercides contra les persones que donen suport a les víctimes 
de violència masclista. 

La violència vicària que inclou qualsevol tipus de violència exercida contra les filles i els fills 
amb la finalitat de provocar dany psicològic a la mare. 

La violència digital que està conformada per tots els actes de violència masclista i misogínia 
en línia comesos, instigats, amplificats o agreujats, en part o totalment, amb l’ús de tecnologies 
de la informació i de la comunicació, plataformes de xarxes socials, webs o fòrums, correu 
electrònic i sistemes de missatgeria instantània, etc.  

I aquesta violència masclista digital és al mateix temps un tipus i també un nou àmbit, i 
lamentablement és urgent treballar-hi perquè en totes les seves formes gaudeix de gran 
impunitat. 

No podem oblidar que les xarxes socials també són un instrument de suport mutu i sororitat, 
esdevenen una forma de denúncia i visibilització de moltes formes de violència masclista. Cal 
potenciar les xarxes socials amb perspectiva feminista perquè esdevinguin també instruments 
de conscienciació i supervivència dins el patriarcat. 

També es reconeix la violència en l’àmbit de la vida política i l’esfera pública i la violència 
en l’àmbit institucional que són aquelles accions i omissions de les autoritats, el personal 
públic i els agents de qualsevol organisme o institució pública que tinguin per finalitat retardar, 
obstaculitzar o impedir l’accés a les polítiques públiques i a l’exercici dels drets que reconeix 
aquesta llei per a assegurar una vida lliure de violència masclista. 

Per últim destacar l’impacte i la indignació que ens generen les violències sexuals, que ens 
sacsegen intensament. Des d’aquí, avui 25N, volem reiterar tot el suport i empatia amb les 
assassinades i a les supervivents i el seu entorn. No podem continuar consentint que les dones 
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visquem amb por, amb la nostra llibertat coartada per l’amenaça d’unes agressions sexuals que 
ja haurien d’estar desterrades d’una societat democràtica i lliure. Les violències sexuals 
atempten al principi de llibertat individual. En aquest sentit la Llei 17/2020 recull per primer cop 
la definició de consentiment sexual, definint-lo com la voluntat expressa, emmarcada en la 
llibertat sexual i en la dignitat personal, que dona pas a l'exercici de pràctiques sexuals i l’avala. 
La prestació d’aquest consentiment s’ha de fer des de la llibertat i romandre durant tota la 
pràctica sexual. No hi ha consentiment si l’agressor crea unes condicions o s’aprofita d’un 
context que directa o indirectament, imposin una pràctica sexual sense comptar amb la voluntat 
de la dona. 

Tot i avançar en la identificació i visibilització de totes les violències masclistes queda un llarg 
camí en la conscienciació social de les mateixes, perquè dins el ventall de reaccions, la 
negació i l’actitud defensiva continua sent la més habitual per part dels homes. Però avui volem 
emfatitzar totes aquelles accions, individuals i comunitàries, que són fonamentals en 
l’eradicació de les violències masclistes. Aquelles que constitueixen font de suport i resiliència 
per a les supervivents, aquelles que demostren compromís i implicació, aquelles que 
demostren coratge i ètica, que acompanyen des de l’autodeterminació i fan sentir a les 
supervivents que “no estan soles”. 

Davant de totes aquestes violències masclistes tenim un gran repte: actuar de forma 
estructural, preventiva i comptar amb tota la població i tots els territoris. Que les dones 
gaudeixin de vides lliures i dignes, en qualsevol dels espais i àmbits ha de ser l’eix de qualsevol 
societat democràtica i les institucions que la componen. 

En les mans de totes les persones que formem aquesta societat està la dignitat d’extingir el 
patriarcat i la seva ideologia masclista. No podem oblidar que cal activar i connectar el 
sentiment de responsabilitat en els homes perquè de forma individual i col·lectiva assenyalin i 
s’allunyin de les conductes i actituds masclistes pròpies i dels seus iguals. Cal desobeir els 
mandats de la masculinitat més tradicional i dominant, necessitem generar nous referents per 
construir milers de masculinitats responsables, lliures, igualitàries, diverses, inclusives i 
cuidadores. 

Només així, teixint aliances i complicitats podem construir un teixit comunitari i una xarxa de 
recursos que siguin font de salut i qualitat de vida per a totes les dones i col·lectius oprimits 
d’aquesta societat. Necessitem estendre la cultura dels afectes i les cures, necessitem vincles 
segurs, respectuosos i amorosos, en tots els àmbits de les nostres vides. 

Com diu Bell Hooks “considerar l’amor com una acció, més que un sentiment, per acceptar la 
responsabilitat d’estimar”, ja que estimar es fa des de la llibertat, la igualtat i el respecte. 

Per una vida lliure de violències masclistes! 

 
 
5.- PRECS I PREGUNTES. 
 
 
Adreçant-se al Sr. Casas la Sra. Muñoz pregunta si s’han instal·lat els llums a la zona de la 
Calistènia perquè ara mateix a les 5 de la tarda ja està fosc. 
Per altra banda la Sra. Muñoz pregunta si pel dia de la Marató es demanarà el certificat Covid 
per accedir al pavelló. 
 
El Sr. Casas respon que els llums s’instal·laran a partir del dia 12 o 13 de desembre. 
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En relació a la Marató la Sra. Serra respon que encara no ho han parlat però que el certificat 
Covid es demana en certs espais tancats, per exemple als gimnasos,  pel fet de fer-hi 
gimnàstica sense mascareta. Diu que l’accés al poliesportiu per la Marató ja tenien previst fer-lo 
amb mascareta, però pel que fa al certificat no saben encara que faran, ho consultaran amb 
Salut i Generalitat perquè potser de cara al desembre canvia la situació i es demana a tots els 
espais tancats. 
 
Pren la paraula la Sra. Fuster qui, en relació a la ubicació dels captadors permanents, diu al Sr. 
Casas  que consideren que és un tema prioritari i, per tant, s’han d’ubicar el més aviat possible 
i pregunta quina previsió tenen. 
També al Sr. Casas li pregunta quin seguiment s’està fent amb les administracions sobre les 
inversions al CTR i abocador,  i si també ho prioritzaran o deixaran passar el temps. 
 
Per acabar la Sr. Fuster pregunta al regidor de mobilitat si es reforçarà el servei d’autobús, 
doncs hi ha infants que han d’anar de peu, sobretot del tram de l’institut cap a Can Serra, amb 
el risc que això podria comportar. 
 
El Sr. Casas respon que en el ple anterior ja els van informar que, segons el conveni que van 
signar amb la UPC, la primera fase del conveni son els 6 mesos d’estudi atmosfèric i orogràfic 
de Vacarisses per tal de determinar en quin punts es posaran els captadors fixes al terme 
municipal. Segueix dient que també els va informar que van parlar amb la UPC i els van dir 
que, com que l’estudi l’havien començat abans de temps i que en el moment que tinguessin 
l’oportunitat de començar a instal·lar-los, probablement a finals de desembre o primers de 
gener, així ho farien. El Sr. Casas afegeix que, evidentment ,estan darrera del tema i és per 
això que van parlar amb ells i tornaran a parlar-ne abans del pont de desembre, doncs ells son 
els entesos i si necessiten un estudi en el que recullen totes les dades meteorològiques dels 
últims 5 anys,  i des de l’institut cartogràfic i de geografia de Catalunya els fan arribar tota 
l’orografia de Vacarisses, entenen que l’estudi de tot això comporta un cert temps per acabar 
decidint en quins punts han de col·locar els captadors. 
 
Pel que fa a la subvenció de 9 milions d’euros que rebrà el Consorci des de l’Agència de 
Residus, destinaran els dos primers milions en restaurar les deficiències que pugui tenir el CTR 
i que son possibles focus emissors de pudors. Diu que tot i que no depèn de l’administració 
local sí que hi estan al darrera i,  a mesura que han anat tenint informació , els l’han fet arribar i 
així ho seguiran fent. 
 
El Sr. Salamé diu que s’estan reunint amb l’empresa prestadora del servei de transport per 
intentar refer el sistema de mobilitat a Vacarisses, però com ja saben fa un parell d’anys que 
tenen un boom d’alumnes que van a l’institut, estan desdoblades les línies i es fa difícil que tots 
arribin a la mateixa hora. Diu que es cert que en alguns trams hi ha infants que van drets,  però 
per llei hi ha un nombre concret de persones que poden anar de peu dret. 
 
La Sra. Fuster diu que, a part d’anar drets, l’autobús va molt ple i és per això que creuen que 
s’hauria de reforçar el servei tal i com es va fer en l’anterior legislatura, doncs no és de difícil 
solució sinó només cal atendre-ho. 
 
El Sr. Salamé respon que el servei ja està reforçat des de l’any passat, es va fer el mateix que 
en l’anterior legislatura però en aquesta línia. 
 
Per acabar la Sra. Fuster torna a demanar que s’ho estudiïn  perquè creuen que el servei és 
insuficient. 
 
Intervé el Sr. Serna qui, per començar, vol mostrar al Sr. Alcalde un recull de premsa per 
demostrar que sí que hi havia dates de tancament de l’abocador tal i com li va dir ell en 
l’anterior ple. Afegeix que es tracta a més a més de declaracions del mateix alcalde, que deia 
que el tancament definitiu seria el 2023, però que el Sr. Griñó li va dir que no seria el 2023 sinó 
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el 2026. El Sr. Serna diu que potser ara ha canviar el sistema de calcular la data de tancament, 
però volia deixar palès que hi va haver unes dates. 
 
Per altra banda el Sr. Serna torna a demanar els números del greuge comparatiu de les 
inversions en manteniment del nucli vers les urbanitzacions. 
 
En relació al que ha respost el Sr. Casas a la Sra. Fuster, el Sr. Serna diu que potser no 
haurien de donar dates perquè els van dir que començaria al setembre i ara parlen de 
desembre o gener. 
 
El Sr. Alcalde pregunta al Sr. Serna a què s’està referint. 
 
El Sr. Serna respon que es refereix a l’abocador i pregunta també en quina situació es troba la 
subvenció per a l’arranjament del CTRV. 
 
El Sr. Alcalde intervé per dir al Sr. Serna que està en el seu dret de tornar a fer la mateixa 
pregunta que ja han fet,  però que si la pregunta ja s’ha respost no la tornaran a respondre. 
 
El Sr. Serna respon que vol que es reflexi la seva feina i per això ho torna a preguntar. 
 
Per altra banda el Sr. Serna pregunta si s’ha esbrinat els nivells de nitrats que surten de les 
xemeneies de gas de l’abocador, tal i com va preguntar en l’anterior ple. 
 
Per acabar, en relació a la licitació de les obres de la pista de Can Serra, pregunta si Secretaria 
ha elaborat l’informe jurídic respecte el procediment a seguir atès que ha quedat desert. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde qui diu, com ja va dir en l’anterior ple, que les dates son males 
conselleres perquè ja saben d’on venen. Explica que la data es va posar en funció de les tones 
que havien d’entrar cada mes, però el Sr. Griñó va dir dos anys més perquè en pensava entrar 
menys. Diu que el que ells volen és que entrin les tones que han d’entrar i que es tanqui d’una 
vegada, almenys creu que aquest és el desig de la majoria de la població de Vacarisses,  i per  
això lluitaran perquè es tanqui amb tota la seguretat possible quan toqui. Adreçant-se al Sr. 
Serna li diu que no li pot donar una data, que si fos per ell seria ja demà. 
 
Intervé el Sr. Casas qui diu que, de la subvenció del CTR pendent de rebre de l’Agència de 
Residus, seran 2 milions d’euros els que s’invertiran en la reforma de l’edifici. 
 
En relació a la documentació sobre el greuge comparatiu,  el Sr. Alcalde li diu al Sr. Serna que 
li estan preparant i ja li faran arribar quan ho tinguin. 
 
Pel que fa als nitrats,  el Sr. Alcalde diu que no ho recordava i que no ho ha preguntat al tècnic. 
 
En relació a la pista de Can Serra,  el Sr. Alcalde explica que es va quedar desert perquè amb 
la pujada de preus de materials que hi ha cap de les empreses que es va presentar 
considerava que hi pogués tenir un benefici,  però ja no en sap res mes. 
 
Intervé el Sr. Secretari qui explica que sí que hi ha informe de Secretaria i que la licitació va 
quedar deserta perquè estem en un moment complicat pel que fa als preus del material ,que 
estan pujant desmesuradament i fan impossible executar segons quins projectes. Explica que 
al quedar desert es va demanar al tècnic de l’actual projecte si podia informar sobre les 
partides problemàtiques, que son sobretot la part de la cimentació que requereix un formigó 
amb acer. Diu que la normativa preveu que es pugui anar a un procediment negociat sense 
publicitat consultant a les empreses presentades, però no s’ha presentat cap, o bé actualitzar 
els preus i treure una nova licitació pel mateix procediment, i això és el que s’ha fet, i s’ha 
aprovat l’expedient de contractació amb els nous imports. 
 
El Sr. Serna diu que s’han assabentat per la informació que els han donat, però no han vist 
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l’informe i demana que els hi facin arribar. 
 
El Sr. Secretari aclareix que l’informe que hi ha és el de nova licitació on s’explica que 
s’actualitza el preu, doncs quan es declara deserta una licitació no se’n fa cap d’informe, sinó 
que es fa un certificat automàtic des de la plataforma de contractació publica que diu que no 
s’ha presentat cap licitador.  
 
El Sr. Serna diu que els queda clar que l’informe és de la nova licitació. 
 
Pren la paraula el Sr. Boada qui diu que al text on posa que queda desert posa que s’ha de 
demanar informe a Secretaria. Diu que del projecte anterior a l’actual s’ha fet una actualització 
del 8 % aproximadament i pregunta si aquest percentatge cobreix la pujada. 
Per altra banda, en relació a les tones que el Sr. Alcalde informa cada ple que entren a 
l’abocador, pregunta si son les mateixes que s’informen a la revista, doncs ell ha fet els càlculs i 
li surt que quedarien només 11 o 12 mesos. 
 
El Sr. Alcalde diu que quan ha dit les 172.000 tones que els han passat ja ha dit que estaven 
actualitzades, perquè a vegades els hi diuen 10.500 tones però no estan quadrades amb la 
bàscula. 
 
El Sr. Boada pregunta on estan referenciades les tones que posa a la revista, doncs les ultimes 
que surten allà son 150.038 tones i, per tant,  fins a 172.000 tones son 22.000 tones de 
diferència. 
 
El Sr. Alcalde diu que el que han fet és actualitzar amb les dades de la bàscula i els hi surten 
les 172.000 tones . Explica que cada mes els hi diuen les tones que estan entrant, però a 
vegades desquadren tones o tenen les dades d’uns dies enrere, però ara mateix aquestes 
tones estan actualitzades. 
 
El Sr. Boada diu que el que a ell li agradaria saber son les tones que es tiren cada mes. 
 
El Sr. Alcalde diu que ell ha estat dient cada mes les tones mensuals que els deien, però que 
aquest mes li han passat les totals de setembre i fins ara , que son aquestes 172.000 tones. 
 
El Sr. Boada diu que s’hauria de posar de quina data son les tones que sortien al Terme per 
saber les que es tiren cada mes. 
 
El Sr. Alcalde torna a dir que ell ho ha anat dient cada mes, però aquesta vegada han quadrat 
el total amb la bascula i son les 172.878 tones que ha dit. 
 
El Sr. Boada demana que el proper dia els hi digui també el total i així podran calcular la 
diferència. 
 
Per altra banda el Sr. Boada diu que hi ha temes que es van parlar però que no s’ha fet res, per 
exemple amb les pintades del polígon, de la marquesina, de la façana... 
 
El Sr. Alcalde diu que de pintades se’n van traient periòdicament però  les de les façanes, com 
ja li va dir,  son a una propietat privada. 
 
En relació a la pista esportiva de Can Serra el Sr. Boada diu que s’han assabentat de que la 
licitació ha quedat deserta per les actes de les juntes de govern i creuen que és un tema 
important i que s’hauria de tractar a les comissions informatives. 
 
El Sr. Alcalde diu que li recull el prec i que té raó, que s’hauria d‘haver explicat. 
 
Pren la paraula el Sr. Gibert qui diu que la prova la tenen amb l’estudi de detall del carrer 
Manresa, del que en van poder parlar i el van acabar aprovant. 
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El Sr. Alcalde diu que ja els hi ha recollit el prec però que pensin que no es tracta de mala fe ni 
mala voluntat,  sinó que de vegades passen moltes coses en un mes. 
 
El Sr. Gibert diu que arrel de la la pujada de la tensió que van patir al nucli hi ha moltes famílies 
que se’ls van fer malbé molts electrodomèstics i pregunta quines gestions s’han fet per part de 
l’ajuntament amb Endesa. Diu que ell, com a veí afectat, sap que molts veïns han posat la 
queixa directament a Endesa i els han respost que no va passar res , i els que estan tibant de 
les assegurances de les llars s’estan trobant que si tens un electrodomèstic de més de 8 o 10 
anys tampoc en volen saber res. 
 
El Sr. Alcalde diu que a ell mateix li han donat 18,40 € per una vitroceràmica. 
 
El Sr. Gibert pregunta si tenen previst fer una pressió prou forta,  doncs s’imagina que les 
afectacions també es van patir a l’ajuntament. 
 
El Sr. Salamé diu que ell ja va comentar un dia que hi havia una bomba de la caldera de 
biomassa que s’havia de canviar una peça que valia 13.000 €, però finalment es podrà reparar i 
no costarà aquests diners sinó potser uns 3.000 €. 
 
El Sr. Gibert demana que per part de l’ajuntament es faci tot el que es pugui, perquè el que no 
pot ser és que les grans companyies, que els estan apujant els preus de manera tan 
desmesurada, a més a més facin malbé electrodomèstics de famílies que ho paguen tot 
correctament. 
Per altra banda el Sr. Gibert diu que al pàrquing no han vist cap senyalització de l’alçada 
permesa i, per tant, demana que es senyalitzi si és que realment no ho està. 
 
En relació a la plaça d’aparcament per discapacitats a prop del CAP el Sr. Gibert pregunta si ja 
han decidit el lloc. 
 
El Sr. Salamé respon que no serà gens fàcil però que ho tenen present i ho faran. 
 
Adreçant-se a la Sra. Moral el Sr. Gibert li pregunta per uns problemes que els han arribat que 
hi va haver al menjador. 
 
La Sra. Moral diu que no sap a quins problemes es refereix el Sr. Gibert. 
 
El Sr. Gibert diu que no sap ben bé què va passar,  però que els van dir que va haver 
d’intervenir la inspectora de Sanitat. 
 
La Sra. Moral explica que a l’última comissió de menjador es van aprovar els plans de 
funcionament de les escoles i l’AFA van comentar que se’ls volien llegir bé perquè des de 
l’empresa se’ls havien enviat amb molt poc temps. La representant de la comissió de l’AFA va 
veure que hi havia alguna incongruència amb el tema de les al·lèrgies i va coincidir que la 
inspectora de sanitat va anar a la cuina de Font d’Urpina  i la tècnica d’Ensenyament de 
l’ajuntament li va demanar que es mirés expressament el procediment dels aliments per 
al·lèrgics per saber si es feia bé.  
Segueix explicant que, justament ahir, la tècnica d’Ensenyament i ella mateixa van anar a 
l’escola a les dotze, a l’hora d’arribada del menjar, per veure com arribava etiquetat i van poder 
comprovar que tot estava correcte. Per acabar diu que no en va haver cap de problema, només 
que en el pla de funcionament  l’empresa parlava d’un procediment que en realitat no es feia 
servir i va ser per això que l’AFA va demanar que s’establís el procediment que realment es 
segueix, perquè això va portar a la confusió de que no s’estava fent bé. 
 
En relació a l’alçada permesa al pàrquing el Sr. Casas diu que no ho sap i que ja ho mirarà. 
 
Pel que fa a Endesa el Sr. Alcalde diu que avui encara han rebut missatges de gent explicant 
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els problemes que han tingut i el que pensen fer un cop ho tinguin tot és anar al Síndic de 
Greuges, no només per això, sinó també pel tema del pou i pel fet de no trobar cap interlocutor 
fins que no ho van posar a les xarxes. Explica que, un cop penjat a les xarxes, un representant 
els va trucar per telèfon demanant disculpes, doncs el que va passar era evident que ho havien 
provocat ells i es van desentendre. Diu que les assegurances tampoc ajuden gaire perquè, en 
alguns casos, si l’electrodomèstic té més d’uns certs anys tampoc en responen. 
 
Intervé el Sr. Salamé qui, en relació al tema de les tones que ha comentat el Sr. Boada, diu que 
mirant l’acta de la sessió anterior i el que es va publicar al Terme ha vist que les dades son les 
mateixes. 
 
El Sr. Boada diu que el que ell demana és que es posi la data, doncs si al Terme deia 150.000 
tones i ara el Sr. Alcalde en diu 172.000, son 22.000 tones de diferència, però no saben si 
correspon a un mes. 
 
El Sr. Salamé aclareix que la dada que ha donat avui el Sr. Alcalde és la que sortirà al proper 
Terme. 
 
El Sr. Alcalde diu que a partir d’ara ja posaran la data.  
 
 
Essent les vint hores i vint-i-un minuts el senyor alcalde - president dona per finalitzada la 
sessió de la qual estenc la present acta i en dono fe firmant al peu  amb el  president. 
 
 
 EL PRESIDENT,     EL SECRETARI, 
 
 
 
Antoni Masana i Ubach                                                 Joan Amengual i Tomé 


